
 
Behandeld 
in datum 

Onderwerp Portefeuille
houder 

Inhoud Stand van zaken Afge
daan 

12-02-
2024 

13 
gebiedsproces
sen PPLG 

Beemsterbo
er, J. 

De heer Hanou (PvdD) herhaalt zijn verzoek om meer 
specifieke informatie over het PPLG, met name een 
overzicht van alle dertien gebiedsprocessen. Hij 
benadrukt de wens om te begrijpen of en hoe deze 
processen van elkaar leren, of ze vergeleken worden 
met processen in andere provincies, en hoe de 
aanbevelingen die in eerdere commissievergaderingen 
breed gedeeld zijn, worden meegenomen. De heer 
Hanou zoekt duidelijkheid over de interactie en het 
leren tussen de verschillende gebiedsprocessen, 
evenals de integratie van externe inzichten en 
aanbevelingen in het beleid en de uitvoering van het 
PPLG.   Gedeputeerde Beemsterboer zegt toe dat het 
overzicht van de dertien gebiedsprocessen verstrekt 
zal worden. 

 Nee 

12-02-
2024 

PPLG 
maatregelen 
die geen 
Financiële 
middelen 
vereisen of 
reeds gedekt 
zijn 

Beemsterbo
er, J. 
Kocken, R. 

Mevrouw Schneemann erkent de complexiteit van de 
landelijke politieke situatie in relatie tot het PPLG en uit 
waardering voor de inspanningen van de gedeputeerde 
om duidelijkheid te verkrijgen vanuit het Rijk. Mevrouw 
Schneemann vraagt ook om een overzicht van 
maatregelen die onafhankelijk van het Rijk uitgevoerd 
kunnen worden. In dit kader noemt zij de oprichting 
van een loket ter ondersteuning van de transitie naar 

 Nee 



 
kringlooplandbouw, en informeert naar de status en 
planning hiervan. Daarnaast verzoekt ze om een 
update over de verkenning van mogelijke Europese 
subsidies die aangevraagd kunnen worden ter 
ondersteuning van de doelen van het PPLG.  De 
gedeputeerde noemt de koppeling die Volt maakt 
tussen lokale kwesties en Europa, en geeft aan dat veel 
van de punten uit het boerenpamflet niet direct 
betrekking hebben op provinciaal beleid.  Op de vraag 
naar een overzicht van maatregelen die geen financiële 
middelen vereisen of reeds gedekt zijn, belooft hij 
schriftelijk terug te komen, gezien de breedte van de 
vraag. 

12-02-
2024 

Natuurinclusie
ve Landbouw 

Beemsterbo
er, J. 

Mevrouw Koning-Hoeve (CDA) refereert aan een recent 
rapport van de WUR (Wageningen University & 
Research) waarin wordt gesteld dat financiering van 
natuurinclusieve landbouw als staatssteun wordt 
beschouwd en daarom niet langer toegestaan is. Ze 
vraagt hoe men van plan is om met deze bevinding om 
te gaan binnen het kader van het PPLG.  Gedeputeerde 
Beemsterboer reageert op de vraag van het CDA over 
de financiering van natuurinclusieve landbouw naar 
aanleiding van een rapport van de Wageningen 
University & Research (WUR), waarin gesteld wordt dat 
er belemmeringen zouden zijn voor deze financiering. 

 Nee 



 
Hij geeft aan dat deze kwestie nader bekeken moet 
worden en belooft schriftelijk terug te komen op dit 
onderwerp. 

12-02-
2024 

Voortgang 
aanvraag 
ecologische 
autoriteit 
Schoorlse 
Duinen 

Kocken, R. Gedeputeerde Kocken bevestigt de ernst van de 
situatie rond de Schoorlse duinen en meldt dat er in 
samenwerking met Staatsbosbeheer een reeks 
maatregelen is opgesteld die overeenkomen met de 
natuurdoelanalyses en de aanbevelingen van de 
Ecologische Autoriteit. Deze maatregelen omvatten 
onder meer het bestrijden van invasieve exoten en het 
bevorderen van meer dynamiek in de duinen. Het plan 
is om deze maatregelen op te nemen in de volgende 
aanvraag voor het programma Natuur, die dit voorjaar 
bij het Rijk wordt ingediend, met een 
uitvoeringsperiode van 2024 tot 2030. Dit stelt hen in 
staat om snel te beginnen met het herstel van de 
natuur in de Schoorlse duinen. De commissie zal 
geïnformeerd worden over de voortgang van deze 
aanvraag. 

 Nee 

12-02-
2024 

Inzicht 
subsidie voor 
natuurbeheer 

Beemsterbo
er, J. 
Kocken, R. 

Ondanks de erkenning  naar FvD dat het een complexe 
opgave is, drukt gedeputeerde Beemsterboer zijn 
vertrouwen uit in de collectieve inzet en mogelijkheden 
om deze klimaatdoelen als land te behalen.  • De 
hoeveelheid subsidie die momenteel aan natuurbeheer 
wordt verstrekt, is niet direct duidelijk, maar 

 Nee 



 
gedeputeerde Beemsterboer zegt toe deze informatie 
toe te sturen. 

15-01-
2024 

vertstrekken 
informatie 
woningbouwpr
ojecten 

Beemsterbo
er, J. 

Op de vraag van de PvdA over specifieke projecten die 
binnen het bereik van de provincie liggen en waarover 
informatie moet worden verstrekt, meldt gedeputeerde 
Beemsterboer dat hij een lijst van vier 
woningbouwprojecten heeft ontvangen. Hij zegt toe 
deze lijst te verstrekken en belooft ook informatie over 
infrastructurele projecten te geven. Hij maakt een 
voorbehoud dat hij moet nagaan of er juridische 
risico's verbonden zijn aan het delen van deze 
informatie. 

 Nee 

11-12-
2023 

update over 
stand van 
zaken 
gebiedsproces
sen PNN 

Kocken, R. Kocken: Want ik  begrijp de behoefte echt dat u hier in 
de zaal gewoon wil weten: maar wat doen we nou  en 
welke prioriteiten leggen we? Dat vind ik een heel 
terechte vraag. Ik kan nu eigenlijk niet meteen zeggen 
‘dit gaan we doen en zo gaan we het aanpakken’, juist 
door de onzekerheid die er gewoon op dit moment is.  
Statenlid Leerink: Waar wij ook meer aan zaten te 
denken,  volgens mij noemde ik dat in eerste termijn 
ook, is bijvoorbeeld dezelfde manier als we, als het 
gaat om bij de VTH, dat we iedere drie maanden een 
stand van zaken krijgen en daar ook over  kunnen 
spreken in de commissie.   Gedeputeerde Kocken:  Ik 
denk dat een periodieke rapportering, dat zou eigenlijk 

 Nee 



 
dus het PNN zijn, dat we daar misschien nog een 
tussentijdse update aan toe moeten voegen. Dat ben ik 
eigenlijk wel met u eens. Dus dat wil ik u wel 
toezeggen. Dus dan krijgt u eigenlijk halfjaarlijks een 
soort update. 

20-11-
2023 

Actieplan Kocken, R. De heer Mülder (D66) zegt dat hij Ten aanzien van de 
1,6 miljoen door ombuigingen in het coalitieakkoord, 
waardoor een aantal activiteiten en onderzoeken 
tijdelijk ‘on hold’ gezet zijn verduidelijking wil. Hij wil 
weten welke projecten, naast actieplan exoten en 
actieve soortenbescherming, on hold gezet zijn. 
Gedeputeerde Kocken zegt dat er wel degelijk wat aan 
exoten is gedaan. Voor het maken van een plan zijn er 
echter nog geen kosten gemaakt en 
herstelmaatregelen zijn bekostigd uit een ander 
budget.  De aanpak van exoten is dus niet helemaal on 
hold gezet. De gedeputeerde biedt aan om in het 
uiterste geval schriftelijk te antwoorden op de heer 
Mülder (D66) zijn vraag over on hold gezette projecten. 
De heer Mulder gaat hier op in. 

Het betreft hier slechts een aanpassing van de 
kasraming van de middelen uit het Masterplan 
biodiversiteit. Omdat we het geplande bedrag 
dit jaar niet meer zouden uitgeven hebben we 
dat doorgeschoven.  De middelen blijven 
beschikbaar voor soortenbescherming en 
actieplan exoten. 

Nee 

12-10-
2023 

Brief 
Nederlandse 
Archeologiever
eniging 

Beemsterbo
er, J. 

Statenlid Van Wijnen (GL) haalt een brief van de 
Nederlandse Archeologievereniging aan. Deze 
vereniging heeft zorgen geuit over de vraag of 
gemeenten hun taken wel naar behoren kunnen 
vervullen. Hoewel deze vragen reeds zijn verspreid, 

 Nee 



 
herhaalt ze deze nogmaals voor de duidelijkheid. 
GroenLinks wil weten of de gedeputeerde bekend is 
met de inhoud van deze brief. Daarnaast vraagt 
Statenlid Van Wijnen of de gedeputeerde bereid is om 
in gesprek te gaan met de Nederlandse 
Archeologievereniging over hun zorgen en of hij deze 
bevindingen wil delen met Provinciale Staten.   
Gedeputeerde Beemsterboer geeft aan dat zijn 
voorganger op dit dossier al in gesprek is gegaan met 
de Nederlandse Archeologievereniging en dat hij met 
de Staten het verslag van dit gesprek zal delen. 

12-10-
2023 

Bedreiging 
boeren 

Beemsterbo
er, J. 

Mevrouw Schneemann (Volt) vraagt of gedeputeerde 
Beemsterboer het met haar eens is dat als er signalen 
zijn dat boeren bedreigd zijn, er moet worden 
uitgezocht of dit het geval is en wat eraan gedaan kan 
worden.   Gedeputeerde Beemsterboer zegt toe te 
onderzoeken welke signalen er zijn en gesprekken te 
voeren met boeren die zich geïntimideerd voelen en 
hun omgeving om te achterhalen wat er precies aan de 
hand is. 

 Nee 

29-11-
2021 

Voordracht 
Laatste 
begrotingswijz
iging 2021 

Beemsterbo
er, J. 

Gedeputeerde Pels stelt voor om eerst na te gaan of de 
toename bij het Faunafonds incidenteel of structureel 
is, maar zonder eigen risico was de stijging nog hoger 
geweest.   Dhr. Heijnen (CDA) vraagt om bij de 
kaderbrief een toelichting te geven op het wel of niet 

 Nee 



 
structurele karakter van de stijgingen van het 
Faunafonds.   Gedeputeerde Pels zegt mede namens 
mevrouw Rommel toe hierop terug te komen. 

30-08-
2021 

Uitvoeringsage
nda 
Voedselvisie 
2021-2022 

Zaal, I. Uitvoeringsagenda Voedselvisie 2021-2022: 
Gedeputeerde Zaal: De ontwikkelingen gaan snel. De 
provincie zal waar nodig en mogelijk bijsturen. De 
Statenleden zullen rapportages ontvangen over de 
projecten die worden opgepakt, over de 
subsidieregelingen die worden ingericht. Zij kunnen 
dan hun rol pakken om eventueel bij te sturen. Zij raad 
voorafgaand onderzoek af, omdat de provincie 
gewoonweg heel hard aan de slag moet. Zij gaat echter 
wel de effecten van de te nemen maatregelen gaan 
monitoren. Hierover zullen GS jaarlijks rapporteren aan 
PS.  Gedeputeerde geeft aan dat er nog een brief naar 
de Staten komt waarin GS uitwerken hoe de inzet van 
de RO-instrumenten zal worden aangevlogen 

 Nee 

20-01-
2020 

Dierenwelzijn 
meenemen bij 
evenementens
ponsoring 

Zaal, I. Hr. van der Hoek zegt toe: - PS inzage te geven in de 
wijze waarop dierenwelzijn wordt vertaald in afspraken 
in sponsorcontracten  - na 3 jaar een evaluatie 
plaatsvindt maar tussentijds zal PS jaarlijks via een 
voortgangsbrief worden geïnformeerd over de 
ontwikkelingen zodat de effectiviteit getoetst kan 
worden en de regels kunnen worden aangescherpt. 

In EFB van 18 januari 2021  is de eerste 
voortgangsbrief besproken. Zie ook brief  GS 
aan PS inz. verruimde uitgangspunten 
evenementensponsoring 2021-2022 (C-
agenda EFB 22-4-2021) 

Nee 



 
09-09-
2019 

Invloed PAS 
uitspraak op 
Markermeerdij
ken 

Loggen, C. Jellema: Wat zijn de gevolgen van de PAS voor de het 
project Markermeerdijken?   Gedeputeerde Loggen 
meldt dat Pels Rijcken een toets uitvoert hierover. 
Gedeputeerde Loggen zegt toe hierop terug te komen 
zodra hier meer bekend over is. 

Bericht hierover volgt nog. Nee 

 


